



Gebiedscommissie Rozenburg

Concept verslag besluitvormende vergadering

Datum: **31 mei 2016**

Locatie: Raadzaal Gebiedskantoor

Aanvang: 20.00 uur

Aanwezig : T. de Raaf, E. Nieuwenhuizen, J.M.W. McElligott-Wolters, M.J. de Sutter-Besters, J.F. Krul-Wouters, R. Oosterlee, K. Hovens Greve, W. Koster en M. Smit

Afwezig m.k. : J. de Groot,

Voorzitter : F. Schellenboom

Secretaris : W.J. Sanders

Vergaderondersteuner: S. Bausch-Naarden

Aanwezige gasten: Wethouder Eerdmans, directeur gebieden mevr. Reukema, projectleider plan Elzenlaan dhr. Hertog, indieners bewonersinitiatief feest Rozet en dhr. Boon (kunstwerk zwembad)

Algemeen	
1.	<p>De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.</p> <p>Wethouder Eerdmans is aanwezig voor een kort bezoek om bij de vergadering van de gebiedscommissie de sfeer te proeven.</p> <p><u>Mededelingen:</u></p> <ul style="list-style-type: none">a) Antwoord op insturen ongevraagd advies Regelluwe zones. Dit wordt geplaatst op de lijst met ingekomen stukken van de raad, onder nummer 16bb3532. Griffie zal de commissie EHMD adviseren dit stuk te betrekken bij de bespreking van het initiatiefvoorstel Regelluwe zones, naar verwachting in juni 2016.b) Terugkoppeling dialoogsessie Vitale stad. Mevr. De Sutter, mevr. Krul en mevr. McElligott zijn er geweest en er is verslag van gemaakt.c) De kennisbijeenkomst gebieden integrale visie: 'Kom op naar buiten' (o.a. over Spelen) op 1 juni in Pernis en op 2 juni in HIS zullen worden bijgewoond door mevr. Krul, dhr. Schellenboom en mevr. De Sutter.d) Terugkoppeling sportoverleg 25 mei 2016. Het verslag van Joke vd Werf zal aan de gebiedscommissie worden toegezonden. Op 10 juni gaat de voorzitter bij wethouder Visser langs om te overleggen wat er met het advies wordt gedaan t.a.v. de sporttarieven voor zaalsporten. Het onderwerp komt terug in de vergadering van 14 juni.e) Trouwen in de molen versus tentoonstellingsruimte voor de Historische Vereniging. Er hebben dit jaar en vorig jaar geen huwelijks-voltrekkingen plaatsgevonden in de molen. In het contract met de koper kan opgenomen worden dat de molen hiervoor beschikbaar moet blijven. De historische vereniging zou graag van tijd tot tijd willen exposeren in de molen. Is het akkoord dat wij ruimte geven voor die mogelijkheid? Dan wordt deze contractuele bepaling niet opgenomen.



	<p>Dit punt zal op de agenda gezet worden van de vergadering van 14 juni met een overzicht van de voor- en nadelen.</p> <p>g) Concept leidraad windenergie. Het gaat hier niet om Rozenburg-Landtong maar over windenergie in het algemeen. Verzocht is om uiterlijk 1 juli advies hierover uit te brengen, op 15 en 16 juni a.s. wordt ter consultatieavonden georganiseerd voor eventuele vragen en opmerkingen. Uitnodiging hierover volgt nog.</p> <p>h) Binnenkort vindt overleg plaats met de Stichting Rozenburg Bloeit.</p> <p>i) Opening MFC vindt plaats op 6 juli.</p> <p>j) Gebiedscommissie zal bezoek brengen in wijk Oost op 29 juni tussen 17.00 en 19.00 bij de skatebaan. Thema: ijs eten met de gebiedscommissie. De onderwerpen zijn overlast, parkeren en de natuur speeltuin. Andere suggesties zijn welkom.</p>
2.	<p><u>Vaststellen agenda</u></p> <ul style="list-style-type: none">• Het bewonersinitiatief Fit en energie zal als punt 7 b worden toegevoegd.• Bij agendapunt 12 zullen de bewonersinitiatieven die als voorstel zijn benoemd niet in deze vergadering worden besproken.
3.	<p><u>Spreekrecht bewoners</u></p> <p>Van dit punt wordt geen gebruik gemaakt.</p>
4.	<p><u>Toezeggingenlijst wordt aangepast op de volgende punten:</u></p> <ul style="list-style-type: none">• paden in het park• parkeren vrachtwagens• antwoord uit de stad honden uitlaat gebied• navragen situatie asfalt laag Laan van Nieuw Blankenburg• plan Oost en parkeren Zanddijk zullen als aparte punten op de lijst worden geplaatst• m.b.t. afsluiting Emmastraat zal de stedelijke planning horecagebiedsplan moeten worden gevolgd. Deze zal eind 2016 worden vastgesteld.• Bekeken zal worden of Rozenburg aandacht op zich kan vestigen als de intocht van Sinterklaas plaatsvindt te Maassluis.
5.	<p><u>Lijst ingekomen stukken</u></p> <p>LIS 24: Het plaatsingsbeleid van afvalbakken zal worden gemaïld aan de gebiedscommissie. [2-6:de plaatsingscriteria prullenbakken zijn op 2 juni naar de gebiedscommissie gezonden-WS]</p> <p>LIS 25: In de antwoorden wordt bedoeld met Rotterdamse partijen, de culturele en maatschappelijke partijen. Mevr. De Sutter heeft voor de cultuurscout aanvullende informatie beschikbaar.</p> <p>LIS 26: Het antwoord van cluster Maatschappelijk Ontwikkeling zal gedeeld worden met de gebiedscommissie.</p> <p>LIS 30: Met de briefschrijver is gesproken door zowel de gebiedsorganisatie als de gebiedscommissie.</p>
6.	<p><u>Lijst uitgaande adviezen</u></p> <p>LUA 4: De gebiedsdirecteur zal navragen wanneer er een antwoord komt over het meerjaren bibliotheek beleid. [6-6 dit zal naar verwachting in juli</p>



	<p>zijn-WS]</p> <p>LUA 6: In het kader van de Intercity status Schiedam Centrum is een busverbinding naar Schiedam al als aanbeveling opgenomen in het advies over openbaar vervoer van de gemeente Rotterdam aan de metropoolregio.</p>
	<p>Ter besluitvorming</p>
7.	<p><u>Bewonersinitiatieven</u></p> <p>a. <u>Open dag FC Blankenburg</u> Het voorstel voor het toekennen van het gevraagde bedrag van €3415 wordt in stemming gebracht. Er zijn 5 leden voor en 5 tegen <u>Dan wordt een voorstel om €1700 toe te kennen in stemming gebracht: 5 stemmen voor en 5 tegen</u></p> <p>b. De vergadering wordt geschorst voor overleg. In de derde stemming wordt door 9 leden van de gebiedscommissie het gevraagde bedrag van €3415 toegekend mede door het feit dat het feest op kort termijn gepland staat en er anders gewacht moet worden tot een nieuwe vergadering van de gebiedscommissie. De heer Koster is van mening dat €500,- voldoende is. Hiermee is het initiatief akkoord met 9 stemmen voor en 1 tegen.</p> <p>c. <u>Fit en Energie</u> Unaniem is de gebiedscommissie akkoord met het voorgestelde bedrag van €2360,-</p>
8.	<p><u>Advies gebiedscommissie op het concept IP Elzenlaan</u> De heer Hertog, projectleider plan Elzenlaan licht het plan toe. <i>Het beeldje van beeldhouder Van Oudheusden staat in depot en zal een plek krijgen in omgeving Elzenlaan of binnen in het gebouw van de PG woningen. De bewoners in de omgeving zullen in de gelegenheid gesteld worden om hun mening geven over het plaatsen van het beeldje. Het parkeren in de omgeving Elzenlaan kan na onderzoek mogelijk uitgebreid worden met 3 parkeerplekken. De gebiedscommissie adviseert positief op het plan met de sterke wens dat de 3 parkeerplekken in het plan worden meegenomen.</i></p>
9.	<p><u>Advies over ontwerp bestemmingsplan verlegging 2 x 24" crudeleidingen</u> Unaniem stemt de commissie in met het plan de leidingen verder van de bebouwde kom te verplaatsen.</p>
10.	<p><u>Financiën gebied</u> Voorgesteld wordt t.a.v. de bewonersinitiatieven:</p> <ul style="list-style-type: none">• De eenmalige initiatieven te evalueren in een aparte vergadering• De jaarlijks terugkerende initiatieven eerder in te laten dienen (door de verenigingen/belanghebbenden) en vast te stellen zonder de hele procedure te doorlopen. <p>Deze punten zullen in september besproken worden, de stukken worden voor kennisgeving aangenomen onder te toevoeging dat het vrijwilligersproject van de ijsbaan toegevoegd wordt aan de vaste bewonersinitiatieven.</p>
11.	<p><u>Vaststellen verslagen</u></p> <p>a. Verslag 19 april 2016 Naar aanleiding van:</p>



	<p><u>Bij punt 2</u> wordt toegevoegd dat mevr. De Sutter en de heren de Raaf en Smit de 1966 dag zullen voorbereiden met de historische vereniging.</p> <p><u>LIS 18:</u> De nieuwe banken worden geplaatst ter vervanging door Stadsbeheer.</p> <p><u>LIS 21:</u> Stand van zaken Watersnip; Gebiedsdirecteur vraagt na of de werkzaamheden in mei zijn uitgevoerd.</p> <p><u>LIS 22:</u> In het overleg met de projectleider Raadhuisplein zal door de voorzitter worden meegenomen het plaatsen van bouwketen/materialen op[een eventuele andere lokatie. Hiermee is het verslag vastgesteld.</p> <p>b. Verslag 17 mei 2016</p> <p>Naar aanleiding van het verslag wordt verzocht bij de besluitvorming over de bewonersinitiatieven in de toekomst de toegekende bedragen te noemen.</p> <p><u>Punt 6:</u> Toevoegen in de alinea 7 tegen 3: "voor uitstel van de aanleg van speelplekken i.v.m. vaststellen van de grenzen van de bebouwde kom" Hiermee is het verslag vastgesteld.</p>
	Ter informatie
12.	<p><u>Brief wethouder Eerdmans Procedure controle bewonersinitiatieven</u></p> <p>Suggesties voor het aandragen van 5 bewonersinitiatieven voor controle. De gebiedscommissie wordt verzocht voor de volgende vergadering bewonersinitiatieven aan te geven die hier voor in aanmerking komen. OpzoomerMee beoordeelt de initiatieven, maar nu wordt de gelegenheid geboden vanuit het gebied een oordeel te geven of er op juiste wijze is gehandeld met de toegekende bedragen.</p> <p>Er is discussie over de wenselijkheid als gebiedscommissie hiervoor initiatieven ter controle aan te dragen. De gebiedscommissie zal een mail ontvangen met de vraag suggesties te doen.</p>
	Ter informatie
13.	<p><u>Thema's voor foto's in het nieuwe servicecentrum van Rozenburg</u></p> <p>De huidige stadswinkels binnen Rotterdam gaan omgebouwd worden tot servicecentra. Voor Rozenburg zal er naar verwachting niet zo veel wijzigen. Met de architect en het Stadsarchief zal per Servicecentrum een voor het gebied kenmerkende foto uitgezocht worden uit de collectie van het Stadsarchief die kan wordt "opgeblazen" tot heel groot en die dan op behangpapier op de wand komt. Om uit die enorme collectie een goede keuze te kunnen maken heeft het Stadsarchief ons gevraagd om "steekwoorden" voor dat gebied. Vb. voor Kralingen is het de Kralingse Plas en de molen aan de plas.</p> <p>Vraag aan gebiedscommissie is maximaal 5 zoektermen aan te leveren voor het vinden van foto's in het archief van Rozenburg.</p> <p>De suggestie wordt gedaan de kleuren geel en rood te gebruiken en een mooie luchtfoto te zoeken.</p>
14.	<p><u>Reactie op advies behoud en verplaatsing kunstwerk "water". Brief wethouder Schneider</u></p> <p>Een aantal standpunten worden verwoord en de volgende zaken worden genoemd:</p> <ul style="list-style-type: none">• De rol van Rotterdam als opdrachtgever/bouwer• De rol van de architect



	<ul style="list-style-type: none">• De suggestie om het nieuwe zwembad tijdelijk te sluiten om zo plaatsing van het kunstwerk mogelijk te maken. <p>Stemming overplaatsing naar het nieuwe zwembad geeft 2 voorstanders en 8 leden zijn het eens met voorstel wethouder Schneider.</p> <p>Er zal informatie worden ingewonnen over de mogelijke alternatieve locaties voor plaatsing van het kunstwerk. Het is de wens van de gebiedscommissie om bewoners bij dit traject te betrekken, mogelijk door het houden van een digitale meningspeiling. De wethouder wordt verzocht om met de gebiedscommissie in gesprek te gaan over dit onderwerp, zoals hij zelf ook aangeeft</p> <p>De handtekeningen aanbieders worden bedankt worden voor hun inzet. En ook de architect wordt bedankt voor zijn open inzet om te helpen dit op te lossen.</p>
	Overig
15.	<p><u>Rondvraag</u></p> <p>a. <u>Mevr. Krul</u> vraagt naar de stand van zaken bord parkeren vrachtwagens. Hierop is nog geen antwoord verkregen en zal aan de toezeggingenlijst worden toegevoegd.</p> <p>b. <u>Dhr. de Raaf</u>:</p> <ul style="list-style-type: none">• Uit zijn bezorgdheid over de melding van calamiteiten naar aanleiding van een brand in Vlaardingen.• De realisatie van een speelplek Kooylandt lijkt de heer de Raaf wat karig.• Vraagt aandacht voor uitvoering van het maaibeleid; Esdoornlaan en Esdoornsingel gebeurt te weinig. Verzoekt ruim voor aanvang viswedstrijd daar te maaien.• Is de wielerronde veilig na aanleggen nieuwe bestrating op het parcours? De voorzitter meldt dat de aannemer zorgt dat het parcours veilig beschikbaar zal zijn. <p>c. <u>Dhr. Nieuwenhuizen</u> vraagt of de politie inzet bij het feest in de Rozet in orde is. De voorzitter antwoordt dat de vergunning is afgegeven en dat daarmee de zaak geregeld zou moeten zijn.</p> <p>d. <u>Dhr. Oosterlee</u> stelt voor 1 keer per jaar te vergaderen in het Oude Raadhuis.</p> <p>e. <u>Dhr. Hovens Greve</u> vraagt of er al meer bekend is over de fietsveiligheid naar het MFC. Voorzitter antwoordt dat dit op de agenda van de volgende vergadering komt.</p> <p>f. <u>Mevr. De Sutter</u> wil graag informatie over de planning Raadhuisplein werkzaamheden. De voorzitter legt deze vraag neer bij de projectleider. [6-6: er is geen sprake van uitloop van de planning-WS]</p>
16.	<p><u>Sluiting</u></p> <p>Om 23.15 sluit de voorzitter de vergadering.</p>

Dit verslag is vastgesteld in de vergadering van de gebiedscommissie Rozenburg van 14 juni 2016.

W.J. Sanders,

F. Schellenboom,



Gemeente Rotterdam

Secretaris

Voorzitter